



**KEMENTERIAN KESIHATAN MALAYSIA, HOSPITAL BINTULU
KENYATAAN SEBUTHARGA**

Tarikh Iklan Sebutharga : 08 September 2015 (Selasa)

Sebutharga adalah dipelawa terbuka kepada Syarikat-Syarikat yang mempunyai Sijil Kementerian Kewangan Malaysia, berdaftar dengan Perbendaharaan Malaysia Sarawak dalam kod bidang yang berkaitan dan berdataran dengan Kementerian Dalam Negeri (KDN) dan masih sah untuk membuat tawaran bagi perkhidmatan berikut :

Bil	Butir-butir Tawaran	Harga Dokumen Tawaran	Tempat dan tarikh Dokumen dijual/Diperoleh	Syarat Pendaftaran	Tarikh dan Tempat Lawatan Tapak	Tarikh Tutup Sebutharga
1	SEBUTHARGA UNTUK PERKHIDMATAN KAWALAN KESELAMATAN (TANPA SENJATA API) DI HOSPITAL BINTULU, SARAWAK BAGI TEMPOH 01 NOVEMBER 2015 SEHINGGA TENDER BARU DIKELUARKAN No Sebutharga: HB/SH/29/2015	Percuma	Unit Perolehan, Pejabat Pengurusan, Hospital Bintulu, Jalan Nyabau, 97000 Bintulu	220801 – KAWALAN KESELAMATAN (PERLU LESEN KDN)	TARIKH : 15 SEPTEMBER 2015 (SELASA) BERTEMPAT: BILIK MESYUARAT PENGURUSAN KEHADIRAN ADALAH WAJIB	22 SEPTEMBER 2015 (SELASA) JAM 1200 TENGAHARI Sebutharga yang lewat diterima tidak akan dipertimbangkan

1. Syarikat hendaklah membawa **SIJIL ASAL** Sijil Kementerian Kewangan Malaysia, Sijil Perbendaharaan Malaysia Sarawak, Sijil Kementerian Dalam Negeri (KDN) serta dan satu salinan bagi setiap sijil tersebut. Keutaamaan adalah kepada syarikat **eP enabled**.
2. Dokumen tawaran yang telah lengkap diisi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat bermetri serta ditulis nombor rujukan sebutharga dan dimasukkan ke dalam Peti Sebutharga di Pejabat Pengurusan, Hospital Bintulu.
3. Kerajaan tidak akan terikat untuk memilih tawaran yang terendah dari mana-mana kontraktor/syarikat yang menyertai sebutharga ini. Keputusan Jawatankuasa Sebutharga ini adalah **MUKTAMAD**. Sebarang rayuan atau bantahan tidak akan dipertimbangkan.
4. Pembekal hendaklah mengemukakan tawaran harga **TANDA KENAAN GST** (Cukai Bekalan & Perkhidmatan). Pembekal perlu mengisytiharkan status pendaftaran GST dan mengemukakan nombor pendaftaran GST. (jika berkenaan)

**PENGARAH HOSPITAL
HOSPITAL BINTULU**

s.k : Residen Bahagian Bintulu
: Pegawai Daerah Bintulu
: Pejabatan Kesihatan Bintulu
: Pejabatan Pendidikan, Bintulu